



**Dai-ichi Life**  
ထာဝရသင်နှင့်အတူ

### COVID-19

ကူးစက်ရောဂါကြောင့် တွေ့ကြုံရမယ့်  
သင်နှင့်သင့်မိသားစု နောင်ရေးအတွက်  
ပိုမိုကာကွယ်ပေးလိုက်ပါ။

### DAI-ICHI PEOPLE FIRST FUND

နှင့်ပတ်သက်ပြီး ပိုမိုသိရှိလိုပါက



အထပ်(၂၀)၊ ဆူးလေစက္ကအော့ဖစ်(စ်)တာဝါ၊ အမှတ်(၂၁)၊  
ဆူးလေဘုရားလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ မြန်မာ။  
အီးမေးလ် - info@daiichilife.com.mm

အသေးစိတ်စုံစမ်းရန် **၀၉ ၇၇၈၈၀ ၇၀၀၀**  
(ဒါမုမဟုတ်) သင့်ရဲ့ Financial Planner နဲ့ ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။



**Dai-ichi Life**  
ထာဝရသင်နှင့်အတူ

Dai-ichi Life Insurance Myanmar မှ အခုလို Covid-19 ကူးစက်မြန်ရောဂါ ဖြစ်ပွားနေမှု အခြေအနေပေါ် မူတည်ပြီး ကျွန်တော်တို့ရဲ့ Customerများကို ပိုမိုအကာအကွယ် ပေးနိုင်ဖို့အတွက် "Dai-ichi People First Fund" ကို **ငွေကျပ်သိန်း ၁,၀၀၀** အထိ တိုးမြှင့် မတည်ထားပြီ ဖြစ်ပါတယ်။

ဒီရန်ပုံငွေဟာ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ လက်ရှိ Customer များအပြင် အခုမှ ဝန်ဆောင်မှုရယူမယ့် Customer အသစ် များအတွက်လည်း လက်ရှိအကျိုးခံစားခွင့်များအပြင် အောက်ပါ အပိုဆောင်း အကျိုးခံစားခွင့်များကိုပါ ခံစား ခွင့်ရရှိမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

#### နေ့စဉ် ငွေကျပ် ၁၅၀,၀၀၀ အပိုဆောင်းထောက်ပံ့မှု

ကျွန်တော်တို့ရဲ့ Customer များ အကယ်၍ Covid-19 ရောဂါကြောင့် ဆေးရုံ တက်ခဲ့ရသည်ရှိသော် နေ့စဉ် ငွေ ကျပ် ၁၅၀,၀၀၀ ကို ၁၀ ရက် ကြာ (ငွေကျပ် ၁၅၀သိန်းအထိ) ထောက်ပံ့သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

#### ငွေကျပ် သိန်း ၃၀ အပိုဆောင်းထောက်ပံ့မှု

ကျွန်တော်တို့ရဲ့ Customer များ မမျှော်လင့်ပဲ Covid-19 ရောဂါ ကူးစက်မှုကြောင့် ဆုံးပါးသွားခဲ့ပါက ထပ် ဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့် ငွေကျပ် သိန်း ၃၀ ကို ကျန်ရစ်တဲ့ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူထံ ပေးအပ်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။

#### သင်ချစ်ရတဲ့ မိသားစု အတွက်လည်း ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှု ရှိသည့် အပိုဆောင်း အကျိုးခံစားခွင့်

#### နေ့စဉ် ငွေကျပ် ၇၅,၀၀၀ အပိုဆောင်းထောက်ပံ့မှု

ကျွန်တော်တို့ Customer များ၏ မိသားစုဝင်သည် အကယ်၍ Covid-19 ရောဂါကြောင့် ဆေးရုံ တက်ခဲ့ရသည်ရှိ သော် နေ့စဉ် ငွေကျပ် ၇၅,၀၀၀ ကို ၁၀ ရက်ကြာ (ငွေကျပ် ၇၅သိန်း ၅သောင်း အထိ) ထောက်ပံ့သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

#### ငွေကျပ် ၁၅ သိန်း အပိုဆောင်းထောက်ပံ့မှု

ကျွန်တော်တို့ Customer များ၏ မိသားစုဝင်သည် မမျှော်လင့်ပဲ Covid-19 ရောဂါ ကူးစက်မှုကြောင့် ဆုံးပါးသွား ခဲ့ပါက ထပ်ဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့် ငွေကျပ် ၁၅ သိန်း ကို ပေးအပ်သွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

#### မိသားစုဝင်များ အတွက်ခံစားခွင့်ရှိသည့် အပိုဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့်သတ်မှတ်ချက်:

- မိသားစုဝင်ဟုဆိုရာတွင် သင့်မိသားစုအရင်းအချာကိုဆိုလိုသည်ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းနေထိုင်သည် သင့် မိဘနှစ်ပါး၊ အိမ်ထောင်ဖက် နှင့်သားသမီးတို့ဖြစ်ပါသည်။
- အပိုဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့် အကာအကွယ်သည် သင့်မိသားစုဝင် အရင်းအချာအားလုံးအပေါ်တွင် အကျိုး သက်ရောက်မှုရှိမည် ဖြစ်သော်လည်း အာမခံအကျိုးခံစားခွင့်ကိုမူ သင့်မိသားစုဝင် အရင်းအချာများအနက် အများဆုံးနှစ်ဦးအတွက်သာ တောင်းခံခွင့် ရှိပါသည်။
- မိသားစုဝင်များအတွက် COVID-19 အပိုဆောင်း အကျိုးခံစားခွင့်သည် နိုဝင်ဘာလ ၂၀ ရက်နေ့မှစတင် အကျိုးဝင်ပါသည်။

Dai-ichi People First Fund ၏ အပိုဆောင်းအာမခံ အကျိုးခံစားခွင့်များသည် သင်၏ ပေါ်လစီ သက်တမ်း စတင်အကျိုးဝင်သည့်အချိန် မှစ၍ ၂၀၂၁ ခုနှစ်မတ်လ ၃၁ ရက် အထိ (သို့မဟုတ်) Dai-ichi People First Fund ကုန်ဆုံးသွားသည်အထိ ခံစားခွင့်ရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။ (ဦးစွာရောက်ရှိမည့် ကာလကို အတည်ယူပါမည်။)